
De fractie heeft de volgende vragen:

Geachte voorzitter, De fractie van de ChristenUnie heeft kennis kunnen nemen van raadsmededeling 
16-2021 Onderzoek nascheiding huishoudelijk afval . ChristenUnie Roosendaal heeft deze 
raadsmededeling geagendeerd voor bespreking in de Commissievergadering. In de raadsmededeling 
geeft u aan, dat het op dit moment niet interessant is om over te gaan op nascheiding. Als voordeel 
van nascheiding meldt u weliswaar dat bewoners geen kunststof zakken meer los op straat 
aanbieden en dat dit voorkomt dat zakken scheuren en er zwerfafval veroorzaakt wordt. U geeft 
daarbij echter aan dat dit voordeel niet opweegt tegen de in de raadsmededeling genoemde nadelen 
bij nascheiding. Dat de wijze van het verzamelen van plastic afval, drankenkartons en blik in kunststof 
zakken te wensen over laat is bekend. Hierover ontvangen wij ook signalen van inwoners en de VLP-
fractie heeft eind vorig jaar nog raadsvragen gesteld over het gebruik van kroonringen. Ten aanzien 
van de inzameling van plastic afval en ter voorbereiding op het commissiedebat over het onderzoek 
nascheiding huishoudelijk afval heeft de fractie van de ChristenUnie Roosendaal de volgende 
vragen: 

1.      Eerder heeft u aangegeven, dat de kroonringen in de dorpen beter werken dan in de kern 
Roosendaal. U heeft daarbij aangegeven, dat dit waarschijnlijk komt vanwege de hechtere 
gemeenschappen in de dorpen en de hogere mate van sociale controle. Op de plaatsen waar de 
kroonringen niet werken worden deze daarom verwijderd en worden ze hergebruikt in de dorpen. De 
fractie van de ChristenUnie is van mening dat dit de problematiek rondom de inzameling van plastic 
afval in de kern Roosendaal niet oplost. Bent u het met de fractie van de ChristenUnie eens dat het 
enkel verwijderen van kroonringen in de kern van Roosendaal de inzamelingsproblematiek aldaar niet 
oplost? Graag uw reactie.

2.      Wij ontvangen bovendien signalen uit de samenleving, dat het verwijderen van kroonringen in 
de kern van Roosendaal niet altijd als gunstig wordt ervaren. Er zijn dus ook inwoners die deze 
ontwikkeling betreuren.  Bent u bekend met deze signalen en doet u hier ook iets mee, zo ja wat? 
Graag een toelichting.

3.      Kroonringen zorgen weliswaar voor minder wegwaaiende zakken. Echter moet ook niet 
vergeten worden dat een opgehangen zak makkelijker kan scheuren omdat het volledige gewicht 
meerdere uren aan de lussen hangt en omdat het in de zakken aanwezige blik de zakken kapot kan 
scheuren. Ook dit kan dus onbedoeld zwerfafval veroorzaken. Daarom wordt er in veel gemeentes 
gebruik gemaakt van kliko’s (met oranje deksels) in plaats van zakken. Overweegt u om bij de 
inzameling van plastic afval, drankenkartons en blik deze kliko’s in te zetten? Wat zijn hierbij uw 
overwegingen ten aanzien van waarom wel/niet?

Namens de fractie ChristenUnie Roosendaal,

Karen Suijkerbuijk-Ader

Wij beantwoorden de vraag als volgt:



1. Op veel plaatsen is de overlast van te vroeg buiten geplaatst PBD opgelost door het 
verwijderen van de kroonring. Er zijn ook locaties bekend waarbij de overlast helaas is 
gebleven. Voor deze locaties worden op dit moment andere oplossingen gezocht.

2. Deze signalen zijn bekend. Bij vragen hierover wordt duidelijk uitgelegd waarom de betreffende 
ring is verwijderd.

3. Er wordt niet overwogen om minicontainers in te zetten voor de inzameling van PBD. Op dit 
moment wordt er geen PDB afgekeurd en wordt al het ingezamelde materiaal uit gesorteerd. 
Dit komt doordat men met het oppakken van de zakken eventuele vervuiling al signaleert. Als 
gewerkt wordt met minicontainers gaat de vervuiling mee naar de sorteerder en wordt de kans 
op afkeuring veel groter. Gemeenten die minicontainers gebruiken voor de inzameling van PBD 
hebben vaak te maken met een afkeurpercentage van 20% tot 75%. Dit ingezamelde PBD 
wordt vervolgens verbrand en zorgt voor hoge extra kosten en een minder recycling.

Met vriendelijke groet,

Namens het college van burgemeester en wethouders,

Wethouder drs. C.F.G.R. (Klaar) Koenraad


